
Bestyrelsen foreslår følgende vedtægtsændringer: 

"Stk. 4. Ethvert medlem af klubben har møde og taleret. Medlemmer under 15 år kan repræsenteres af 

forældre eller værge." 

 

Ændres til: 

 

"Stk. 4. Ethvert medlem af klubben har møde og taleret. Medlemmer under 18 år kan repræsenteres af 

forældre eller værge." 

 
Og: 

 

"Stk. 5. Stemmeret har alle medlemmer - såve1 aktive som passive - der ikke er i kontingentrestance, og som 

har været medlem af klubben i mindst en måned før generalforsamlingens afholdelse. Medlemmer under 15 

år kan alene udøve deres stemmeret via en forældre / værge. En forældre / værge kan repræsentere flere børn 

og har 1 stemme pr. barn. Hver mødedeltager kan medbringe en fuldmagt (og har dermed ret til at anvende 

fuldmagtsgivers stemmer)" 
 
Ændres til: 
 
"Stk. 5. Stemmeret har alle medlemmer - såvel aktive som passive - der ikke er i kontingentrestance, og som 

har været medlem af klubben i mindst en måned før generalforsamlingens afholdelse. Medlemmer under 18 

år kan alene udøve deres stemmeret via en forælder/værge. En forælder/værge kan repræsentere flere børn og 

har 1 stemme pr. barn.  
Hver mødedeltager kan desuden medbringe 1 fuldmagt (og har dermed ret til at anvende fuldmagtsgivers 

stemmer)." 

 

Begrundelse: 

Der har ved tidligere generalforsamlinger været forældre, der er mødt op i forventning om at de kunne 

stemme på vegne af deres barn, på trods af at barnet var 15 år eller ældre.  

Det er generelt bestyrelsens opfattelse, at de fleste har en forventning om, at barnet repræsenteres af 

forældrene, indtil barnet er myndigt, og det er i øvrigt yderst sjældent, at medlemmer under 18 har deltaget 

ved generalforsamlingen. 

Desuden ændres "en fuldmagt" til "1 fuldmagt" for at fjerne enhver tvetydighed om hvorvidt der henvises til 

et antal. 

 

 
  



Simon W. Olsen foreslår følgende: 

 

Forslag til generalforsamling tirsdag d. 8. marts 2022. 

Som tidligere spiller på 1. holdet (TFC) har jeg spillet mange kampe nede i TIP for næsten ingen tilskuere. 

Dem som mødte op betalte entré og øl/sodavand i boden. Men antallet af tilskuer steg desværre ikke. 

Tværtimod. Oftest er tilskuerne familie eller venner, samt et par udebane tilskuer. Jeg så meget sjældent de 

mindre årgange fra TFC på lægterne sammen med deres forældre. Medmindre de var bolddrenge. 

 

Mit forslag er: 

- Flyt 1. holdets hjemmekampe til Bane 1 på Nyhøj. 

 

Ideer og tanker bag forslaget? 

- Børnene og forældrene er allerede nede på Nyhøj - Det vil i høj grad være lettere at planlægge at blive på 

klubbens anlæg for at se 1. holdet. De skal derfor ikke køre 6-7 min (Bil) eller 10 min (cykel) ned til TIP. 

- Børnene vil se op til første holdet, idet 1. holdet vil blive set og ikke gemt væk nede i TIP. 

- Ingen entré – Flere mennesker skaber bedre stemning og en god atmosfære. 

- Pengene vil blive brugt inde i cafeen i stedet for entrébilletten nede i TIP. 

- Der er muligheder for børn, at lege på højen, mens forældre kan se kamp med en sodavand/øl/stadion 

pølse på højen. 

- Udvalgte hold i ungdomsrækkerne kan spille opvisningskamp 1. holdet. 

- Sponsorerne vil blive set i større omfang. Selv ved forbikørsel ude på Sydskellet. 

- Netop ved forbikørsel på Sydskellet vil man kunne se 1. holdet spille og flere vil have mulighed for at 

”opdage” at 1. holdet spiller. 

 

Hvad med TIP? 

- Med al respekt for 1. holdets arbejde nede i 4’eren (omklædning 4) skal 1. holdet flytte deres træning og 

omklædning ned til TIP stadion. De vil få de bedste forhold til træning med god bane og gode 

omklædningsrum. 

- Der vil derfor ikke være mere belastning på Nyhøj i forhold til træningsbaner. 

 

Fremtiden? 

- Bane 1 på Nyhøj laves til Hybrid bane, så der kan trænes på den i dagligdagen. 

- 2 ekstra omklædningsrum skal etableres, så 1. holdet får et fast omklædningsrum og et til 

udebaneholdet. 

- Der skal etableres bænke på højen og på sigt med noget tag. Kunne være natur tema. Det er med til at 

skabe en god stemning. 

- TIP droppes på sigt og alt bliver samlet på Nyhøj. 

 

Med håb om en god generalforsamling 

Simon W. Olsen, medlem 


